
Şube ve Temsilcilik Haberleri

ADANA ŞUBEMİZDEN
Şubemiz» 11.04,2001 tarihinde bir basın

açıklaması düzenlemiştin Seyhan ve Yüreğir
Belediyelerinin katkılarıyla Büyükşehir Belediyesi
tarafından çıkarılan İmar yönetmeliğini çağdışı
olarak değerlendirmiştir, 1998 yılının Haziran ayında
çıkarılan yönetmeliğe göre gerici olarak
nitelendirilen yönetmelikteki "Statik Proje
Hazırlanma Esasları" maddesinde yapılan
değişikliğin de bu utanç verici durumun kanıtı
olduğunu belirtmiştir. Başta yerel basın olmak üzere
birçok basın kuruluşu ilgi göstermiştir,

DÜNYA SU GÜNÜ DOLAYİSİYLA ADANA
ŞUBENİN DÜZENLEDİĞİ BASIN TOPLANTISI
22 Mart Dünya Su Günü dolayısıyla Adana İli

çevresindeki su kaynaklarının kullanımları ve mevcut
durumuyla ilgili Jeoloji Mühendisleri Odası Adana
Şube Merkezi'nde basın toplantısı düzenlenmiştir.
Faaliyetteki kuyuların başta sertlik olmak üzere
Nitrat konsantrasyonu yönünden dünya
standartlarının 2-3 katı üzerinde olduğuna dikkat
çekilmiş, bu durumun çocuklar üzerinde birçok
hastalığa neden olduğu belirtilmiştir.

ANTALYA ŞUBEMİZDEN
01-03-2001 tarihinde zemin etüdü yapan

meslektaşlarımız ile mesleki uygulamaları sırasında
karşılaştıkları problemler ve bu problemlerin çözümü
için yapılması gerekenler tartışılmıştır,

12-03-2001 tarihinde Antalya ili yerleşimleri,
ilimizin kot ve alt yapı durumu hakkında mimarlar
odası Antalya şubesinde eş güdüm toplantısı
yapılmıştır. Toplantı sonunda hazırlanan rapor oda
temsilcimiz Ümit Deniz GÜVEN tarafından
belediyeler birliği başkanına sunulmuştur.

12-03-2001 tarihînde TC Çevre Bakanlığı Antalya
Valiliği Çevre İl Müdürlüğü'nün talebi üzerine Antalya
ilinin zemin yapısıyla ilgili bilgiler yazman Adil Öktem
tarafından ilgili kuruma gönderilmiştir.

15-03-2001 tarihinde Ziraat Mühendisleri
Antalya şubesinde emek platformu ve eş güdüm
kurulu toplanmıştır. Alınan kararlar doğrultusunda
17-03-2001 tarihinde basına ve kamuoyuna

"yolsuzluğa ve yoksulluğa hayır" sloganıyla gerekli
açıklamalar yapılmıştır,

17-03-2001 tarihinde yönetim kurulumuz, sondaj
firmalannda ve serbest çalışan YAS arama-kullanma
ruhsatı hazırlayan meslektaşlarımızla» uygula-
malarda karşılaştıkları sorunlar ile ilgili toplantı
yapmış ve çözüm yolları DSİ 13. Bölge
Müdürlüğü'ne iletilmiştin

21-23~mart-2001 tarihleri arasında 9 Eylül
Üniversitesinde Jeoloji ve Çevre Mühendisleri odası
ile DEÜ-Mühendislik Fakültesinin ortaklaşa
düzenlediği yer altı suları ve çevre sempozyumuna
şubemizi temsilen Adil Öktem katılmıştır,

22-03-2001 tarihinde fakülte danışma konseyi
yürütme kurulu toplantısına Fırat Çalışır katılmış,
toplantıda taslak önerge görüşülerek kabul
edilmiştir. Üye alım kriterleri hazırlanması önerisi
kabul edilmiştir,

DİYARBAKIR ŞUBEMİZDEN
Aylık faaliyetler çerçevesinde 02-02-2001 de

Bismil Belediye Başkanına bu ilin yerleşim alanının
jeolojisi hakkında bilgi verilmiş olup yapılacak
yapılarda zemin etüdünün önemine değinilmiştir.

04-02-2001 tarihinde Diyarbakır Demokrasi
Platformu olarak Büyükşehir Belediye Başkanı ve
Meclis Üyeleriyle görüşmeler yapılmış, bu
görüşmelerde kendi sorunları tartışılmış, jeoloji
mühendislerinin çalışma alanları ile ilgili bir dosya
kendilerine verilmiştir,

09-02-2001 de Diyarbakır Söz TV'de Barajlar ve
Enerji Sorunları' konulu açık oturumda odamız
yönetim kurulu üyesi Mehmet Koyuncu, enerji
konusunda odamız görüşlerini sunmuştur.

12-02-2001 tarihinde Merkez Çarıklı Belediye
Başkanı ile bir görüşme yapılmış, görüşmede
belediyenin yeni imar alanlarının oluşturulmasıyla
ilgili bilgi alışverişinde bulunulmuştur. Belediyelerde
jeoloji mühendislerinin istihdamının gerekliliği ve
jeolojik etütlerin yapılması anlatılmıştır.

22-02-2001 tarihinde Sivil Savunma Haftası
dolayısıyla, Sivil Savunma Müdürlüğü İle şubemiz
Diyarbakır Birlik Lisesinde "Deprem" konulu bir
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seminer düzenlenmiştir. Seminere şubemiz adına
Mesleki Uygulamalar Komisyonu Başkanı Yrd. Doç.
Dr, M, Şefik İmamoğlu katılmıştır. "

24-02-2001 tarihinde İKK bünyesinde 29-30
eylül 2001 tarihinde yapılması düşünülen II. GAP ve
Sanayi Kongresi 1. danışmanlar kuruluna şubemiz
adına Yrd. Doç, Dr, M, Şefik İmamoğlu katılmıştır.

Ayrıca şubemiz Diyarbakır Demokrasi Platformu ve
İKK şubat ayı toplantılarına katılmıştır,

4 Mayıs 2001 tarihînde Diyarbakır İçme Suyu
Havzası'nın. kirliliği konusunda yapılan çalışmaların
raporu Büyükşehir Belediyesi'ne ve İl • Valiliği'ne
iletilmiştir. 23 Mayıs 2001 tarihinde ise basın
açıklamasıyla kamuoyuna duyurulmuştur.

5 Mayıs 2001 tarihînde Batman İl Temsilciliği
açılmış, açılışta Prof. Dr, İlyas Yılmazer de
bulunmuştur. Aynı tarihte Sayın Yılmazer,
Batman'da "Sanayi ve Kentleşme" konulu panele
katılmıştır.

12 Mayıs 2001 tarihinde Demokratik Tepki İKK
Diyarbakır birimiyle beraber, Dicle Üniversitşsi
Rektörü Prof. Dr, Fikri Canoruç'un YÖK tarafından
görevden alınmasıyla ilgili basın açıklaması
yapılmıştır.

19 Mayıs 2001 tarihinde, Fırat üzerinde hidrolik
amaçlı inşa edilen Karakaya Barajına gezi
düzenlenmiştir.

25 Mayıs 2001 tarihinde GAP Bölge Kalkınma
İdaresi Koordinasyonu ile Türk Sosyal Birimler
Derneği tarafından başlatılan "Köye Dönüş Projesi
Çalışma Grubu" başkanı Prof. Dr. Oğuz Oyan ile
toplantı yapılmıştır.

7 Haziran 2001 tarihinde DSİ, İller Bankası» Köy
Hizmetleri, Dicle Üniversitesi ve MTA'dan
temsilcilerin katıldığı bir toplantı düzenlenmiştir.
Yapılan değerlendirme sonucunda yönetmelik
çerçevesinde yapılması gereken atama ve
yükselmelerin kamu yararından öte siyasi parti
çıkarları doğrultusunda yapıldığı belirtilmiştir.

2 Haziran 2001 tarihinde Diyarbakır Büyükşehir
Belediyesi'nin düzenlediği 2, Kültür ve Sanat
festivali kapsamında JMO Diyarbakır Şubesinin de
yer aldığı Diyarbakır İKK Hasankeyfte bir gezi.

düzenlemiştir. JMO Genel Merkezimizden II. Başkan
İsmet CENGİZ'inde katıldığı "Hasankeyfi Kurtaralım"
şenliğine İstanbul, Ankara ve yöreden 4000'e yakın
insan katılmıştır. Yerel müzik grupları ile çeşitli
sanatçıların katıldığı şenliğin açılış konuşmasında
İsmet Cengiz odamız adına bir konuşma yaparak
Hasankeyfin insanlığa ait bir dünya mirası
olduğunu, Ilıca Barajı'nın yeniden projelendirilenle-
ceğini belirterek Hasankeyfe sahip çıkmanın geç-
mişten geleceğe taşınan kültür miraslarının korun-
ması açısından önemli olduğunu vurgulamıştır,

İSTANBUL ŞUBEMİZDEN
21.04.2001 tarihînde Adapazan'nda yapılan

panelde "Adapazarı'nda Zemin İyileştirme
Uygulamaları ve Sorunları" ele alındı. Proi Dr, Okan
Tüysüz (İTÜ Avrasya Yer Bilimleri Enstitüsü Öğretim
Üyesi)'ün başkanlığında yapılan panele Prof. Dr.
Kutay Özaydın (Yıldız Teknik Üniversitesi, İnşaat
Fakültesi Öğretim Üyesi), Mehmet Bal (Adapazarı
Büyükşehir Belediyesi, Deprem ve Zemin
Müdürlüğü), Kenan Koçak (Adapazarı Büyükşehir
Belediyesi, Deprem ve Zemin Müdürlüğü) ve Tahir
Öngür katıldılar.

Şube Yönetim Kurulu çalışma programı tanıtmak»
bağlı illerdeki Oda örgütlenmesinin bilgisine
ulaşmak, üyelerin talep ve sorunlarını/önerilerini
tespit etmşk amacıyla Tekİrdağ-Çorlu, Edirne-
Kırklareli, Bursa, Adapazarı, Yalova ve Çanakkale İl
Temsilciliklerinde toplantılar düzenlemiştir.

İZMİR ŞUBEMİZDEN
18-21 Ocak 2001 tarihleri arasında, "Yenilenebilir

Enerji Kaynakları Sempozyumu"na Şube Yönetim
Kurulu Üyeleri temsilci olarak katılmışlardır,

24 Ocak 2001 tarihinde, Muğla İl Temsilciliği
tarafından organize edilen toplantıda, Muğla İlindeki
jeolojik-mesleki sorunlar tartışılmıştır.

24-27 Ocak 2001 tarihleri arasında, Uğur
MUMCU'nun katledilmesini odaklayan "Adalet ve
Demokrasi Haftası" ile ilgili etkinliklere katılınmıştır.

27- Ocak 2001'de Balıkesir'de yapılan "Şube
Koordinasyon Kurulu" toplantısına katılınmıştır.
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21-23 Mart 2001 tarihleri arasında ÇEVJEO'2001
"Yeraltı Suları ve Çevre Sempozyumu"
gerçekleştirilmiştir.

2 Nisan 2001'de Emek Platformu tarafından
hazırlanan "Alternatif Ekonomik Program"ın
kamuoyuna sunumunda odamız temsil edilmiştir.

11 Nisan 2001 tarihinde Naci Şensoy Lisesi'nde
"Deprem ve Jeoloji" konulu konferans Doç. Dr, Tahir
Emre tarafından verilmiştir.

18 Nisan 2001 tarihinde "Mesleki ve Teknik
İşbirliği Protokol" önerimiz Baiçova Belediyesince
uygun görülmüş ve imzalanmıştır.

26 Nisan 2001'de Mimarlar Odası Başkanı Oktay
Ekinci'hin "Avrupa ve Türkiye'de Kentsel Koruma ve
Yerel Yönetimler" konulu sunumuna; Şubemiz
Yönetim Kurulu Başkanı Selamı Eren, II. Başkan
Alper Baba ve Yazman Tuncer Şenol katılmıştır.

7-10 Mayıs 2001 tarihleri arasında
gerçekleştirilen 54, Türkiye jeoloji Kurultayı'na»
Başkan Selamı Eren, II. Başkan Alper Baba,
Yazman Özcan Orhun, üyelerden ise Gûltekin Dikilay
ve Doğan Özbek katılmışlardır.

11-13 Mayıs 2001 tarihleri arasında, I. Sivil
Toplum Kuruluşları Fuan'nda, Odamız ve Meslek
tanıtımı yapılmıştır.

17 Mayıs 2001'de Güzelyalı İlköğretim Okulu'nda,
Doç. Dr. Tahir Emre, "Deprem ve Jeoloji" konferansı
vermiştir.

21 Mayıs 2001 tarihinde, Menderes İlçesi sınırları
içindeki Ilıkpınar kaplıcaları rehabilitasyonu için,
Yönetim Kurulu Başkanı Selami Eren, Yazman
Özcan Orhun, Dr, Tuncer Eşder ve Dr. İsmail Hakkı

Karamanderesi, Kaymakama bir rapor
sunmuşlardır,

31 Mayıs 200rde Yeşilyurt Aydınoğlu Mehmet
Bey İlköğretim Okulu'nda, Doç. Dr. Tahir Emre,
"Deprem ve Jeoloji" konferansı vermiştir.

MUĞLA VE ÇEVRESİNİN JEOLOJİSİ, ZEMİN,
ÇEVRE JEOLOJİSİ, ALTYAPİ SORUNLARI

SEMPOZYUMU
Odamız İzmir Şubesi'nin, Muğla Belediye

Başkanlığı ve Dokuz Eylül Üniversitesi Jeoloji
Mühendisliği Bölümü ile ortaklaşa düzenlemiş
oldukları "Muğla ve Çevresinin Jeoloji, Z@mîn¥

Çevre jeolojisi, Altyapı Sorunları Sempozyumu"
22 Haziran 2001 tarihinde, Muğla'da
gerçekleştirildi.

Muğla Özel İdare Kültür Merkezİ'nde düzenlenen
Sempozyumun açılışında sırası ile Odamız adına
Genel Sekreter Mutlu Gürler, Muğla Belediye
Başkanı Dr. Osman GÜRÜN ve Muğla Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr. Ethem Ruhi Fığlalı birer konuşma
yaptılar*
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Sempozyumda Genel Sekreter Mutlu Gürler
yaptığı açılış konuşmasında 17 AĞUSTOS ve 12
KASIM Doğu Marmara Depremlerinin yarattığı
toplumsal ve ekonomik yıkımın, yıllardır süregelen
plansızlığın ve bilimsel bilginin gözardı edilmesinin
sonuçları olduğunu vurgulayarak, özellikle JMO
tarafından düzenlenen mesleki-bilimsel eğitim
programlarıyla bilgi ve deneyimlerin ilgili
yurttaşlarımıza doğrudan aktarılabileceği ortamların
yaratılması açısından önemli olduğu belirtmiştir,
Ayrıca kentleşme ve yapılaşma sürecinde verilen
hizmetlerin, kamusal denetiminin vazgeçilmez
olduğunu ve bu hizmetleri verenlerin bu anlamda
birlikte/uyumlu çalışmaları gerektiğini ifade etmiştir,

Odamız Muğla İl Temsilcisi Arzu Çağlayan'ın, ünlü
şairlerimizin yaşama dair şiirlerinden derlemelerle
zenginleştirdiği sunuşları İle süren programda, İzmif
Şube Yönetim Kurulu'nu temsilen Şube Başkanı
Selamı Eren, Şube İkinci Başkanı Alper Baba ve
Şube Sekreteri Özcan Orhun da hazır bulundular.

DEÜ Jeoloji Mühendisliği Bölüm Başkanı Prof. Dr.
Sacît Özer'in; 'Muğla ve Çevresinin Jeolojisi11 yine
DEÜ'den, Doç, Dr, Yalçın Koca'nın; "Muğla ve
Çevresinin Yerleşime Uygunluk Açısından
Değerlendirilmesi1, İzmir Şube İkinci Başkanı Dr.
Alper Baha'nın; "Muğla'nın Çevre Jeolojisi" ve
meslektaşımız Sungur Kedek'in; "Muğla'da Altyapı
Çalışmaları" başlıklı sunumları ile katıldıkları
sempozyum programının ardından, Odamız İzmir
şube Başkanı Selami Eren ve Muğla Belediye
Başkanı Dr. Osman Gürün, Mesleki Denetim ve
İşbirliği Protokolü'nü imzaladılar.

28.05.2001 tarihinde JMO Konya Şube ve
Selçuk Üniversitesi Jeoloji Mühendisliği Bölümü ile
çeşitli kamu kuruluşlarının birlikte düzenlediği
"Yerbilimleri Açısından Konya" sempozyumu Selçuk
Üniversitesi Halil CİN Salonu'nda gerçekleştirildi.

Odamız adına konuşma yapan II. Başkan İsmet
Cengiz; Jeoloji Biliminin oluşturduğu sentezlerle
insanlığa doğrudan hizmet veren mühendislik
tasarımlarına temel oluşturduğunu, insan-doğa

ilişkilerinde belirleyici/düzenleyici rolü olduğunu
belirterek, bilimsel kaderimiz olan doğal olayların,
aklın, bilimin ve mühendisliğin ışığında afete
dönüşmesinin engellenebileceğini vurgulamıştır.

Çakırı II TemsHciMğfiinizdgıı
6 Haziran 2000 Orta depreminin yıl dönümü

nedeni ile Çankırı Valiliği tarafından düzenlenen
toplantıda Çakırı Valisi Sn. Halil Ulusoy, bîr yıl içinde
yapılan çalışmaları özetlemiştir. Buna göre deprem
sonrasında 3741 yapı ve 4365 tarımsal yapı hasar
görmüştür. Toplam 4683 çadır dağıtılmış ve 1115
çadır stoklanmıştır.

İl merkezi, Orta, Şabanözü ve Çerkeş ilçeleri için
toplam 2.248.615.000,000 TL tutarında; bunların
dışında gıda, barınma, eğitim, hayvani köy altyapıları
ve afet fonu için ise toplam 2.489.480.000.000 TL
tutarında yardım yapılmıştır. Bunların yanında 42
köye içme suyu borusu döşenmiş, 136 km asfalt yol
yapılmış» 116 km asfalt ve 53 km stabilize yol
bakımı yapılmıştır, Orta hasarlı 103 konutun
tadilatına, 153 adet yeni konut yapımına
başlanmıştır,

Denizli 11 Temsilciliğimizden
5 Mayıs 2001 tarihinde üye toplantısı yapılmış,

üyeler ile "Jeoloji Mühendisliği ve Uygulamalarındaki
Sorunlar" tartışılmıştır.

İçel II Temsilciliğimizden
İçel İl temsilciliğimiz Vali Şenol Engin'i ve

Büyükşehir Belediye Başkanı Macit Özcan'ı ziyaret
ederek mesleki sorunları görüşmüşlerdir.
Görüşmenin ardından yayınlanan valilik
genelgesinde Zemin Etüt Raporlarının Jeoloji
Mühendisleri tarafından yapılması gerektiğini tüm
belediyelere bildirmiştir. Büyükşehir Belediye
Başkanlığı da İmar yetkililerine Temsilciliğimizden
bilgi almaları yönünde talimatlar vermiştir.

Oda Temsilcilik bürosu 28.03,2001 tarihinde
açılmış, meslek odaları, Belediye Başkanları, Valilik,
Bayındırlık İl Müdürlüğü yetkilileri açılışa katılmışlardır.
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Tekirdağ İl Temsıligimizden
21-23- Mart 2001 tarihleri arasında JMO İzmir

Şubesi ve Çevre Mühendisleri Odası İzmir Şubesi ile
ortaklaşa düzenlenen "Yeraltı suları ve Çevre
Sempozyumu" (ÇEVJEO-2001)'nda Tekirdağ il
temsilcimiz Dr, Şerefattin Çengel "Ergene Havzası
Hidrojeolojisi" isimli tebliğini sözlü olarak sunmuştur.

23-24~25-Mart 2001 tarihleri arasında JMO
Tekirdağ İl temsilcimiz Dr. Şerefattin Çengel
refakatinde Istranca'da bir teknik gezi
düzenlenmiştir, Teknik geziye İÜ Müh. Fak. Jeoloji
Mühendisliği Bölümünden altı öğretim görevlisi ve
yetmiş öğrenci katılmış olup, ayni üniversitenin
maden» jeofizik ve metalürji bölümlerinden de
katılımlar olmuştur. Gezide Istranca masifiyle ilgili
bazı bilgiler verilmiş, çeşitli mermer ocakları, civar
köylerde yer alan volkano-tortul birimleri, İkiztepe
Gu-Mo-W sahası çeşitli işletmeler ve Dupnisa
Mağarası gezdirilmiştir.

Van M Temsilciliğimizden
Bayındırlık Bakanlığının yürürlüğe soktuğu

yönetmelik ve genelgeler sonrasında jeoloji
mühendislerinin hizmet üretimi ve mesleki
uygulama alanları île bu konuda odamızın görüşleri
hakkında çeşitli toplantı ve görüşmeler yapılmıştır,

15 aralık 2000 tarihinde DSİ 17 Böige Md.
Yeraltısuyu ve Jeoteknik Hizmetler şube
müdürlüğünde Nevin Aksoy temsilciliğinde
üyelerimizle tanışma toplantısı yapılmıştır.

Aralık 2000'de Nevin Aksoy, Bülent Aras ve
odamız üyeleri proje aşamasından önce Jeolojik-
Jeoteknik ve Zemin etütlerinin gerekliliği ve yapımı
ile ilgili Van Belediye Başkanı Sahabettin Özarsianer
ile bîr görüşme yapılmış, görüşme sonunda teknik
işbirliği protokolü imzaya sunulmak üzere Belediye
başkanına verilmiştir.

Ocak 2000' de Van 100. yıl üniversitesi Jeoloji
Mühendisliği Bölümü başkanı Sn. Ümit Tolluoğlu'na
bir ziyarette bulunulmuş olup, üniversitenin
çalışmaları hakkında bilgi alınıp, üniversitenin
odamız çalışmalarına katkıda bulunması istenmiştir.
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